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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2015/16:336 Syftet med anslag till energilagring

I regeringens budgetproposition har man aviserat en satsning på energilagring 
om 25 miljoner kronor 2016 och därefter 50 miljoner årligen 2017–2019. Det är 
dock kryptiskt vilken teknik som i sammanhanget ryms inom begreppet 
”energilagring” och huruvida pengarna är tänkta att användas till subventioner. 
Utifrån dessa oklarheter är min fråga:

 

Vad avser statsrådet och regeringen att anslaget för energilagring ska syfta till?

………………………………………

Josef Fransson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-18
Besvaras senast
2015-11-25 kl. 12.00


